
 

 
Referat Vesterkærets Skoles Skolebestyrelse 

 
Der indkaldes til skolebestyrelsesmøde torsdag d. 23. april kl. 15.00 – 16.30 
over Meet. I vil 14.55 modtage en email med link. 
 
Mødedeltagere: Gustav, Oline, Hanne, Mikkel, Anna, Rakel, Pia, Kai, Michael og 
Kasper 
 
Afbud: Malene, Lone, (eleverne inviteres ikke) 
 
Dagsorden: 

1. Status Corina 
-Indtryk fra skolen 
-Indtryk fra forældrene 

 

D Kasper redegører for hverdagen på skolen 
under Corona, der beskrives som 
værende god. Stor ros til personalet, som 
virkelig træder i karakter. Efterfølgende 
snak, hvor forskellige perspektiver vendes. 

 

2. Skoleårets planlægning 
 
 

I/B Status, herunder: 
-Tolærerordning 
-Klassedelinger 
 
Kasper redegører for punktet. 
Det besluttes, at vi fortsætter med 
tolærerordning i mellemtrinet og 
udskolingen, hvor man konverterer 1,5 
time af den ugentlige undervisning til 
tolærerordning. 
 
Vi fortsætter med to klasser på 2. årgang 
efter sommerferien på trods af lavt elevtal. 
Dette primært grundet pædagogiske 
hensyn. 
 
Vi deler nuværende 7a i to klasser efter 
sommerferien, da klassen pt. er på 30 
elever. 

 

3. Overtallighed og ny 
ressourcemodel 
 

I Lærere, pædagoger og sekretærer 
Kasper redegører for punktet. 
Kasper fortæller om, hvem der er udpeget 
som overtallig medarbejder for 
pædagogerne. 
vores sekretær, er varslet ned i løn. Hun 
er pt teknisk set opsagt pr 1. november.  

4. Fælles ledelse 
 

I Se to videoer  
Kort udgave, er tidligere fremsendt: 
https://vimeo.com/401331430 
Lang udgave: https://vimeo.com/408039061 

 

https://vimeo.com/401331430
https://vimeo.com/408039061


 
Punktet vedr. fælles ledelse blev drøftet. 

5. Eventuelt 
 

I  

6. Kommende møde?? 
 

I Vi afventer situationen. 

D: drøftelse, I: information, B: beslutning 
 
Referent: Michael 
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